
Styremøte i LGU         01.06.22 

 

Tilstede: Pernille, Helge, Lene, Ivar (zoom) og Line 

 

Fra forrige referat:  

Ljøradalsprisen: Vidar skal sende oss vilkårene for Ljøradalsprisen. Lene oppdaterer oss på messenger 
og vi bestemmer der om vi skal ha Ljørdalsprisen. Må gjøres så fort som mulig! 

Sentrumsprosjektet: Utsatt til etter Ljørdalsdaga pga. sykdom. Estimert pris på å flytte plakatsøyle og 
bussbua er 50 000 (inkludert en buffer på 10 000).  

Olabil-løp på Ljørdalsdaga: Går for sakte. Line spør om hjelp og setter opp kvelder til skruing.  

Frivillighetens år: Avtalt arrangement 3.september. Lund skal ha dugnadsfest 27.august, vi tar det i 
forbindelse med den. Ivar har sendt mail til Ester.  

Sak fra John Stallvik: 

Jobbe med å få asfaltert veien fra Fjellbygda til Ljørdalen. Lene spør Arne Skybakk i Innlandet 
fylkeskommune hvordan vi kan sette i gang denne prosessen. Line spør Bjørg-Edith om henvendelse 
som ble sendt når hun satt som leder. Pernille tar kontakt med lokale politikere, Elisabeth og Bjørn 
Erik.  

Sak fra Svein Kopperud:  

Helge og Ivar kontakter Svein og jobber videre med saken.  

Ny piggtrådinnsamling: 

Vi tar en ny piggtrådinnsamling. Ivar kontakter verkstedet for å høre om vi kan samle gjerder der. Vi 
legger ut info på facebook. Vi ser an hvor mye gjerde det blir samlet inn, Helge kan evnt. Kjøre det på 
henger til Søir. Hvis det blir mye bestiller vi container.  

Tidspunkt for dugnad på Eventyrskogen:  

Det blir dugnad 3. september kl.10.00. Trygve, Ivar og Helge får ansvar for dugnaden. Ivar har noe 
matriell til bru, Ivar og Helge spør Trine om det er mer vi trenger. Lene lager facebookpost. Pernille 
handler pølser og div.  

Sette opp badeplass-gruppe:  

Vi har 20 000 til dette prosjektet. Line og Pernille lager en komite. Planere veien så det blir lettere 
tilgjengelig. Line spør Jon Erik, Silje og Christoffer om de vil være med i komiteen. Vi satser på å få 
begynt i juli.  

Info fra Ljørdalsdaga:  

Har tatt på oss å skaffe sponsorer til Ljørdalsdaga. Ivar, Trygve og Ivar ringer til sponsorer.  
Neste møte i utvidet komite er 13.juni. kl. 19.00 på Lund. 

Eventuelt:  



Ny kode til utstyrsrommet på Lund: 0001 

Oppsummering 17.mai: Gjennomføringen gikk bra. Planleggingen må gjøres mye før neste år.  

Vi bør ha en to-do liste over ting som skal skje i løpet av året, f.eks. vask av utedo, planlegging 
17.mai, julemarked osv. Helge begynner å lage liste, alle legger inn ting etter hvert. Helge lager også 
liste/oversikt over utleie av høyttaler, stoler og bord.  

Neste møte: 13.juni kl.18.00. Vi setter av en time til møtet. Kl.19.00 er det Ljørdalsdagamøte på 
Lund.  

 

Møtet slutt kl.21.00. Ref. Line 

 

 


